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§1 Mötets öppnande

§2 Mötets behörighet och beslutsförhet

§3 Val av 2 justerare tillika rösträknare

§4 Val av mötessekreterare

§5 Fastställande av föredragningslista

§6 Adjungeringar

§7 Föregående mötesprotokoll

§8 Uppföljning av beslut

§9 Fastställande av beslut

a) Avsägelser
b) Fyllnadsval

§10 Meddelanden

a) Sektionsstyrelsen
b) Kårledningen
c) Focumateriet

§11 Verksamhets- och revisionsberättelser

a) SNF

i) Verksamhetsberättelse
ii) Revisionsberättelse
iii) Ansvarsbefriande

b) Djungelpatrullen

i) Revisionsberättelse
ii) Ansvarsbefriande

c) FIF

i) Revisionsberättelse
ii) Ansvarsbefriande

§12 Preliminär verksamhetsplan och budget

a) Verksamhetsplan
b) Budget

§13 Personval

a) Val av Dragos
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b) Sektionsstyrelsen
i) Val av ordförande
ii) Val av vice ordförande
iii) Val av kassör
iv) Val av sekreterare
v) Val av SAMO
vi) Val av informationsansvarig

c) Talmanspresidium
i) Val av ordförande
ii) Val av vice ordförande
iii) Val av sekreterare

d) Revisorer
i) Val av 2 revisorer

e) F6
i) Val av ordförande
ii) Val av vice ordförande
iii) Val av kassör
iv) Val av 6 ledamöter

f) Djungelpatrullen
i) Val av ordförande
ii) Val av vice ordförande
iii) Val av kassör
iv) Val av 7 ledamöter

g) Focumateriet
i) Val av ordförande
ii) Val av vice ordförande
iii) Val av kassör
iv) Val av 5 ledamöter

h) SNF
i) Val av ordförande
ii) Val av vice ordförande
iii) Val av kassör
iv) Val av sekreterare
v) Val av kandidatansvarig
vi) Val av masteransvarig
vii) Val av veckobladerist
viii) Val av matansvarig

i) Valberedningen
i) Val av 7 ledamöter

j) JämF
i) Val av 6 ledamöter

§14 Propositioner

a) ”Proposition om Valberedningen”
b) ”Proposition om JämF”

§15 Motioner
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a) ”Motion om byte av namn på Gameboy”
b) ”Motion om Mjölkshottarn”
c) ”Motion om att FIF ska stå”
d) ”Motion om Flytt av sektionsnördsinval”
e) ”Motion om mer arbete till Dragos”
f) ”Motion om Trädgårdsmästare”
g) ”Motion om svenska animaliska produkter”
h) ”Motion om en alkoholfri sektion”

§16 Övriga frågor

§17 Dumvästutdelning

§18 Mötets avslutande
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Förteckning över bilagor

A Revisionsberättelse SNF

B Revisionsberättelse Djungelpatrullen

C Revisionsberättelse FIF

D Preliminär verksamhetsplan för sektionen

E Preliminär årsbudget för sektionen

F Proposition om Valberedningen

G Proposition om JämF

H Motion om byte av namn på Gameboy

I Motionsvar Gameboy

J Motion om Mjölkshottarn

K Motionsvar Mjölkshottarn

L Motion om att FIF ska stå

M Motionsvar FIF

N Motion om Flytt av sektionsnördsinval

O Motionsvar Sektionsnörd

P Motion om mer arbete till Dragos

Q Motionsvar Dragos

R Motion om Trädgårdsmästare

S Motionsvar Trädgårdsmästare

T Motion om svenska animaliska produkter

U Motionsvar Animaliskt

V Motion om en alkoholfri sektion

W Motionsvar Alkoholfri
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Revisionsberättelse
2023-05-08
SNF 21/22

Revisionsberättelse SNF 21/22

Vi har granskat årsbokslutet och bokföringen för SNF 21/22. Det är ordförande Albert Ve-
sterlund och kassör Carin Lundqvist som har ansvar för räkenskapshandlingarna och förvaltningen
och för att bokföringslagen tillämpas vid uppförande av årsbokslut. Vårt ansvar är att uttala oss
om årsbokslutet och förvaltningen på grundval av vår revision.

Revisionen har utförts i enlighet med god revisionssed i Sverige. Det innebär att vi plane-
rat och genomfört revisionen för att med hög men inte absolut säkerhet försäkra oss om att
årsbokslutet inte innehåller väsentliga felaktigheter. En revision innefattar att granska ett urval
av underlagen för belopp och annan information i räkenskapshandlingarna. I en revision ingår
också att pröva redovisningsprinciperna och kommitténs tillämpning av dem samt att bedöma
de betydelsefulla uppskattningar som kommittén gjort när den upprättat årsbokslutet samt att
utvärdera den samlade informationen i årsbokslutet. Vi anser att vår revision ger oss rimlig grund
för våra uttalanden nedan.

Årsbokslutet har upprättats i enlighet med bokföringslagen. Kommittén har enligt vår be-
dömning inte handlat i strid med sektionens stadgar eller reglemente. Vi tillstyrker att sektions-
mötet fastställer redovisningen för kommittén och beviljar ordförande och kassör ansvarsfrihet
för räkenskapsåret.

Göteborg, Måndag den 8:a maj 2023

Revisorerna genom

Alexandru Golic
Revisor

Revisor
Tobias Gabrielii
revisor.1@ftek.se

http://www.ftek.se/revisor
revisor@ftek.se

Revisor
Alexandru Golic
revisor.2@ftek.se



Revisionsberättelse
2023-05-08

Djungelpatrullen 21/22

Revisionsberättelse Djungelpatrullen 21/22

Vi har granskat årsbokslutet och bokföringen för Djungelpatrullen 21/22. Det är ordförande
Lowe Fareld Krågen och kassör Gabriel Berggren som har ansvar för räkenskapshandlingarna och
förvaltningen och för att bokföringslagen tillämpas vid uppförande av årsbokslut. Vårt ansvar är
att uttala oss om årsbokslutet och förvaltningen på grundval av vår revision.

Revisionen har utförts i enlighet med god revisionssed i Sverige. Det innebär att vi plane-
rat och genomfört revisionen för att med hög men inte absolut säkerhet försäkra oss om att
årsbokslutet inte innehåller väsentliga felaktigheter. En revision innefattar att granska ett urval
av underlagen för belopp och annan information i räkenskapshandlingarna. I en revision ingår
också att pröva redovisningsprinciperna och kommitténs tillämpning av dem samt att bedöma
de betydelsefulla uppskattningar som kommittén gjort när den upprättat årsbokslutet samt att
utvärdera den samlade informationen i årsbokslutet. Vi anser att vår revision ger oss rimlig grund
för våra uttalanden nedan.

Årsbokslutet har upprättats i enlighet med bokföringslagen. Kommittén har enligt vår be-
dömning inte handlat i strid med sektionens stadgar eller reglemente. Vi tillstyrker att sektions-
mötet fastställer redovisningen för kommittén och beviljar ordförande och kassör ansvarsfrihet
för räkenskapsåret.

Göteborg, Måndag den 8:a maj 2023

Revisorerna genom

Alexandru Golic
Revisor

Revisor
Tobias Gabrielii
revisor.1@ftek.se

http://www.ftek.se/revisor
revisor@ftek.se

Revisor
Alexandru Golic
revisor.2@ftek.se
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Sektionsstyrelsen
Preliminär Verksamhetsplan

Fysikteknologsektionen, Chalmers Tekniska Högskola

Fysikteknologsektionen
preliminär verksamhetsplan för

sektionsstyrelsen 2022/2023

Sektionsstyrelsen ska under verksamhetsåret
2022/2023 verka för följande mål:

Kommunikation
Sektionsstyrelsen ämnar arbeta med hur information om arrangemang och projekt når ut till sektionens
medlemmar så att informationen kommer fler till dels.

Sektionsstyrelsen åtar sig därför att:

• Se till att mer information om arrangemang läggs upp på Ftek
Information har i större utsträckning lagts upp på Ftek det senaste året. Sektionsstyrelsen vill
arbeta med att information om arrangemang och andra projekt fortsatt inte enbart ska läggas
upp i Fysikteknologsektionen-gruppen på Facebook utan även på Ftek. Eventuellt skulle också
information på engelska underlätta för sektionens internationella studenter att kunna ta del av
arrangemang.

• Utveckla kommunikationen mellan sektionsstyrelsen och studentrepresentanter
Det är svårt för gemene sektionsmedlem att veta vilka som sitter som studentrepresentanter på
högskolans institutioner, program och övriga forum. Det vore därför lämpligt att utveckla denna
kontakt för att öka insynen i och medlemsnyttan av deras arbete.

• Utvärdera intern kommunikation mellan sektionsmedlemmar
Många sektionsmedlemmar önskar att få information om arrangemang via andra kanaler än
Facebook som i mångt och mycket är sektionens primära kommunikationskanal. Därför äm-
nar sektionsstyrelsen utvärdera den interna kommunikationen för att se om det går att göra
förbättringar.

Medlemsinflytande
Sektionsstyrelsen vill förbättra möjligheten för sektionens medlemmar att påverka sektionens verk-
samhet och möjliggöra för medlemmar att i större grad delta i sektionens förändringsarbeten.

Sektionsstyrelsen åtar sig därför att:

• Undersöka möjligheten för sektionens valberedning att valberedas
Idag valbereds inte valberedningen av någon instans utan väljs in på sektionsmötet. Ett alter-
nativ skulle vara att ett förslag på valberedning tas fram och offentliggörs innan sektionsmötet,
antingen av den sittande valberedningen eller av sektionsstyrelsen, något som görs på andra
sektioner. Vidare skulle även sektionsstyrelsens praxis av att fyllnadsvälja vakantsatta personer
på styretmöten. Eventuellt skulle en rutin kunna tas fram för att se till att även denna process
är transparent.

• Uppdatera sektionens mål- och visionsdokument
Punkterna i mål- och visionsdokumentet firar kommande år tio år och det vore därför lämpligt
om dokumentet reviderades. Detta passar även bra då högskolan nyligen har tagit fram en
målsättning för hur Chalmers ska bli ett av de tio bästa universiteten i Europa. Det vore därför
bra att föra en diskussion på sektionen för hur vi kan vara en del av och stötta denna utveckling.
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Sektionsstyrelsen
Preliminär Verksamhetsplan

Fysikteknologsektionen, Chalmers Tekniska Högskola

På så sätt kan våra studentrepresentanter kan representera sektionen när diskussioner om att
revidera mål och strategi dokument förs i högskolans olika forum.

Medlemsnytta
Sektionsstyrelsen vill arbeta för att fysikteknologer ska få det bättre och få ut mer av sitt medlemskap
i sektionen.

Saker som ska göras är bland annat att:

• Utveckla funktionärsaspning
Den nuvarande utformningen av sektionsaspningen skapades i en tid då det fanns fler stora funk-
tionärer på sektionen. Flera av dessa har senare övergått till att vara sektionsföreningar och ha
sina egna aspnignar. Det vore därför bra att se över aspningen för de kvarvarande funktionärerna
så att fler sektionsmedlemmar som vill engagera sig i sektionen ska få en möjlighet att göra det.

• Ta fram en central guide över sektionen som bilaga till sektionens överlämningar
Det krävs en del arbete att skriva en bra överlämning. Sektionsstyrelsen vill därför arbeta med
att underlätta denna process och ta fram en central guide för hur sektionen fungerar.

• Implementera och utvärdera sektionens miljö- och hållbarhetsbeslut
Under året antog sektionsmötet ett förslag om att arrangörer som arrangerar fler än fyra ar-
rangemang om året ska servera vegetarisk mat på minst hälften av sina arrangemang för sek-
tionsmedlemmar. En del av detta beslut var att utvärdera beslutet efter ett år. Sektionsstyrelsen
ämnar därför att när det är dags undersöka om det är ett beslut som sektionen vill behålla tills
vidare.

• Verka för eventuellt utökande av sektionslokalen
Det har på senare tid öppnats för att sektionslokalen Focus eventuellt ska kunna utvidgas.
För att öka sannolikheten för att detta ska inträffa ämnar sektionsstyrelsen ta initiativ för att
underlätta utbildningsområdets beredning av frågan och ta fram förslag på hur eventuella extra
kvadratmeter skulle kunna nyttjas.

Fortsatt arbete
Sektionsstyrelsen ämnar att fortsätta arbete med nedanstående punkter som påbörjats under föregå-
ende år:

• Arbeta för att förebygga psykisk ohälsa hos sektionens medlemmar
Att arbeta för att förbättra den psykiska hälsan är viktigt, framförallt givet då F och TM har
mycket dåliga resultat i studentbarometern som undersöker psykisk ohälsa på olika program.

• Arbeta för fortsatt högt utnyttjande av äskningspotten
Sektionen har en äskningspott som i många år inte utnyttjas till fullo. Styrelsen hoppas kunna
hålla igång användandet av denna pott för att öka medlemsnyttan på sektionen.

• Arbeta för att välkomna internationella masterstudenter i sektionens verksamhet
En stor del av sektionens medlemmar är studenter på något av F och TM:s associerade master-
program. En stor del av dessa studenter är dessutom inte svenskspråkiga. Därför vill sektions-
styrelsen arbeta för att nå ut med mer information till, och att det ska finnas fler arrangemang
som riktar sig till sektionens masterstudenter.
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Sektionsstyrelsen
Budget för verksamhets̊aret 23/24

Fysikteknologsektionen vid Chalmers Studentk̊ar

Budget
Fysikteknologsektionen 23/24

INTÄKTER 23/24 22/23
Program 267 455 267 455
Sektionsavgift 81 000 81 000
FARM 625 000 268 060
F6 300 000 300 000
DP 336 300 336 300
FnollK 68 970 73 900
Focumateriet 28 550 28 550
SNF 0 0
Sektionsbil 22 000 22 000
Uthyrning Focus 13 000 13 000
Sektionsaccessoarer 15 000 15 000
Riktade satsningar F 0 0
Riktade satsningar TM 0 0
Sektionens vecka 4 000 4 000
SaFT 10 000 10 000
Övriga intäkter 10 000 10 000
TOTALT: 1 782 075 1 429 265

RESULTAT 16 403,25 -211 489,27

UTGIFTER 23/24 22/23
FnollK 298 761 287 000
SNF 58 100 58 100
Focumateriet 33 300 33 300
F6 300 000 300 000
DP 332 300 332 300
FARM 268 267,30 143 716,27
Valberedning 5 030 5 030
Utbildning 2 850 2 850
Sektionsmöten 13 060 13 060
Möteskostnader 4 600 4 600
Sektionens vecka 38 000 38 000
Styret 38 400 38 400
Sammanh̊allning sektaktiva 22 400 22 400
Sektionsbil 76 800 76 800
FIF 34 600 34 600
Finform 18 200 18 200
Foton 6 250 26 520
Fabiola 11 200 10 600
Gameboy 6 850 6 850
Hofflor 8 000 6 000
Ärtsoppa 12 000 10 000
Julmiddag 22 000 20 000
IT 7 875 3 000
Tidning 3 499 3 499
Avskrivning uteplatsen 0 0
Upprustning av Focus 63 500 73 000
Finansiella avgifter 13 229 13 229
Sektionspott 41 200 33 200
SaFT 16 000 16 000
Sektionsaccessoarer 10 000 10 000
Ny flagga 0 0
TOTALT: 1 765 671,75 1 640 754,27



Sektionsstyrelsen
Budget för verksamhets̊aret 23/24

Fysikteknologsektionen vid Chalmers Studentk̊ar

Förtydligande av budgetposter

STYRET 23/24 22/24
Kontorsmaterial 5 000 5 000
Teambuilding styret 3 600 3 600
Teambuilding kärnstyret 1 800 1 800
Kärnstyret - aspning 4 000 4 000
Kärnstyret - överlämning 1 000 1 000
Representation 3 000 3 000
Mottagning 3 000 3 000
Subventionering vegetarisk mat 8 000 8 000
Tryckmaterial 5 000 5 000
Övrigt 4 000 4 000

TOTALT: 38 400 38 400

SNF 23/24 22/23
Cocktailparty 34 000 34 000
Utvärderingsluncher F/TM 3 500 3 500
Teambuilding 2 700 2 700
Aspning 4 000 4 000
Representation 3 000 3 000
VBL 3 000 3 000
SNFika 2 400 2 300
Kursutvärderingsfrämjande medel 3 500 3 500
Mottagning 1 000 1 000
SNFöreläsning 0 0
Övriga utgifter 1 000 1 000

TOTALT: 58 100 58 100

FINFORM 23/24 22/23
Tidning LP1, mottagningsnummer 2 700 2 700
Tidning LP1 2 700 2 700
Tidning LP2 2 700 2 700
Tidning LP3 2 700 2 700
Tidning LP4 2 700 2 700
Tidningssläpp 1 000 1 000
Aspning / Teambuilding 750 750
Representation 900 900
Reportage 500 500
Övriga utgifter 800 800

TOTALT: 18 200 18 200

FIF 23/24 22/23
Representation 1 800 1 800
Bokningar av pass 18 900 18 900
Materialinköp 6 300 6 300
Motionshallen 1 500 1 500
H̊alla i CM 1 700 1 700
Deltagande CM 1 300 1 300
Subvention Göteborgsvarv 0 0
Aspning 900 900
Överlämning 900 900
Teambuilding 900 900
Övriga utgifter 400 400

TOTALT: 34 600 34 600

FOTON 23/24 22/23
Ny kamerautrusting 0 22 580
Material 1 000 1 000
Teambuilding 300 300
Överlämning 600 600
Representation 3 600 1 290
Aspning 750 750
TOTALT: 6 250 26 520

FABIOLA 23/24 22/23
Brudar och bärs 4 000 4 000
Inspoföreläsningar 400 400
Pluggkvällar 1 200 1 200
Menssk̊ap 400 400
Bastu 1 800 1 800
Representation 1 800 1 200
Aspning 1 000 1 000
Teambuilding 300 300
Överlämning 300 300
TOTALT: 11 200 10 600



Sektionsstyrelsen
Budget för verksamhets̊aret 23/24

Fysikteknologsektionen vid Chalmers Studentk̊ar

GAME BOY 23/24 22/23
Brädspelskvällar 3 200 3 400
Aspning 750 750
Representation 1 200 1 200
Teambuilding 300 300
Överlämning 300 300
Material mm. 1 100 1 100
TOTALT: 6 850 6 850



Sektionsstyrelsen
Budget för verksamhets̊aret 23/24

Fysikteknologsektionen vid Chalmers Studentk̊ar

Förklaring av budget

Denna text förklarar styrelsens tankar bakom budgeten och skillnader mot förra året.

Skillnader mot förra året

Upprustning av Focus

Upprustningen av Focus höjdes under året och kommer fortfarande ligga p̊a en högre niv̊a d̊a inköp planeras att göras
till den nya delen av Focus.

Farm

Största ändringen sedan föreg̊aende år med markant ökade intäkter till följd av ett utmärkt arbete fr̊an Farms sida.

Foton

Ingen ny kamera i år men de har sedan ändringar i den ekonomiska policyn f̊att mer pengar till reps plagg.

Sektionspotten

Gett JämF en budget post samt ökat storleken över lag till följd av att äskningar till största del best̊ar av mat vilket har
sett skenande priser under året.

IT

Nya system har dragit upp kostnaden en hel del men samtidigt ser utsikten för bättre och mer kontinuerlig kommunikation
ut̊at lovande ut.

Hofflor och Ärtsoppa

Sett att budgeten under 22/23 vart otillräcklig s̊a har justerats för nästkommande år.



Sektionsstyrelsen
Proposition

Arbetsgrupp för att utveckla valberedningens arbete
8 maj 2023

Fysikteknologsektionen

Proposition om arbetsgrupp för att utveckla valberedningens arbete

Bakgrund

Under året som har g̊att har det kommit upp en del fr̊agor och synpunkter om hur valberedningens
arbete ska utföras. B̊ade styrelsen och valberedningen är överens om att valberedningens arbete skulle
underlättas av utförligare skriftliga policys att luta sig emot. Styrelsen anser dels att arbetet med att ta
fram en s̊adan policy är större än vad styrelsen kan färdigställa innan sin avg̊ang och än vad som kan
ges till de nyinvalda, men ocks̊a att ett s̊adant arbete inte borde ligga endast under styrelsens ansvar
utan borde ställas under sektionsmötet. D̊a fr̊agan inte heller passar sig för diskussion i plenum anser
styrelsen att sektionsmötet bör välja in en arbetsgrupp med uppgift att ta fram ett förslag p̊a en policy
för valberedningens arbete.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att tillsätta en arbetsgrupp om 8 personer, med uppgift att ta fram ett förslag till en policy för valbe-
redningens arbete till sektionsmötet i LP1 2023.



Sektionsstyrelsen
Proposition

JämF som sektionsförening
8 maj 2023

Fysikteknologsektionen

Proposition om JämF som sektionsförening

Bakgrund

Under året som g̊att har JämF jobbat h̊art och h̊allit i m̊anga arrangemang. Inför det nya året vill JämF
bli ännu mer ambitiösa och känner sig därför n̊agot begränsade av deras ekonomiska upplägg som en
funktionärspost. I samr̊ad med JämF har styrelsen kommit fram till att sektionsförening skulle passa
JämFs arbete och uppdrag bättre.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att göra om JämF fr̊an en funktionärspost till en sektionsförening



Motion om byte av namn p̊a Gameboy Nickoo Sadeghi

Motion om

byte av namn p̊a Gameboy

Nickoo Sadeghi

Bakgrund

Sektionens alldeles egna spel-förening Gameboy, h̊aller vi ju alla s̊a kärt i v̊ara hjärtan. Med en divers
uppsättning brädspel, där var man för sig kan finna n̊agot som tillfredställer dennes underh̊allningsbehov,
fyller gameboy en viktig roll p̊a sektionen. Gameboy (eller spelpojkarna, som kan kallas i folkmun) innehar
dock ett namn som kan uppfattas aningen prosaiskt eller ö-hippt”. Därför anser jag att föreningen skulle
gynnas av det namnbyte jag föresl̊ar nedan, tack vare den ungdomliga, pittoreska och lekfulla anknytning
namnet kan ha för somliga. Jag bedömer att detta namnbyte kommer bringa nya friska fläktar till
Gameboy.

Yrkande

att tvinga Gameboy att byta namn till Playboy
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Sektionsstyrelsen
Motionssvar - Motion om byte av namn p̊a Gameboy

2023-05-03

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Motion om byte av namn p̊a Gameboy

Bakgrund

Styret h̊aller med motionären att det vore tr̊akigt att ha organ p̊a sektionen vars namn kan uppfattas
som prosaiska. Dock s̊a är det m̊anga som sektionen som växte upp just under den tiden d̊a det finaste
man kunde äga var ett Game Boy av godtycklig modell för att kunna spela sina favoritspel vart som
helst. Efersom Styret därför tycker att det nuvarande namnet är bland de finaste vi har s̊a kan vi inte
ställa oss bakom namnbytet.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att avsl̊a motionen i sin helhet.



Motion om Mjölkshottarn Mijo

Motion om
Mjölkshottarn

Mijo

Bakgrund

Kul att Dragos ses mer definitivt.

Yrkande

att Att Dragos ska komma p̊a janatentan och shotta mjölk första timmen. Att alla sektionens sittningar
ska ha ett shotglas med mjölk åt dragos st̊aendes
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Sektionsstyrelsen
Motionssvar - Motion om mjölkshottarn

2023-05-03

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Motion om mjölkshottarn

Bakgrund

Styret tycker att det l̊ater som en rolig idé att Dragos besöker en av Nollans första tentor men tycker att
det är en tvivelaktig sak att officiellt ålägga n̊agon. Därför s̊a uppmuntrar vi Dragos att göra detta om
de s̊a vill men kan inte ställa oss bakom ett beslut.

Gällande den andra delen av motionen s̊a tycker Styret att det l̊ater omständligt att ha ett mjölkglas
redo p̊a alla sittningar men tycker att det vore roligt att ha vid en tillställning som är särskillt i sektionens
anda, nämnligen sektionens middag.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att bifalla motionen med ändringarna att stryka den första meningen i att-satsen och ändra den andra
till att under sektionens middag s̊a skall det finnas ett shotglas med mjölk åt Dragos st̊aendes.



Motion om huru de idrottslige idrottsfrämjarne bör vila fr̊an st̊aendet under ej för allmänheten
allmänna sammankomster (d.v.s. där eho med medlemskap m̊a närvara men utbölingar icke).Leo Andersson

Motion om
huru de idrottslige idrottsfrämjarne bör

vila fr̊an st̊aendet under ej för
allmänheten allmänna sammankomster

(d.v.s. där eho med medlemskap må
närvara men utbölingar icke).

Leo Andersson

Bakgrund

Det finns FIF. Dessa skola främja idrottandet p̊a sektionen har jag först̊att det som. P̊a följande vis
kan dess medlemmar bättre p̊aminna oss sina medteknologer om den glädje träning samt slikt späkande
oss skänker. Detta bör gälla även under officiella sektionstillställningar. Vad som menas med officiell
sektionstillställning är jag ej helt klar över, men åtminstone sektionens middag samt det möte som detta
kommer tagas upp p̊a bör räknas till dessa. FIF vill själva detta ity de älskar allehanda kroppsövningar.

Yrkande

att under var officiell sektionstillställning bör FIF-medlemmar ha rätt att st̊a opp men eljest skola de
sitta i jägarvila.
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2023-05-03

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Motion om huru . . . allmänna sammankomster

Bakgrund

I den m̊an Styret förstod motionen s̊a ämnar den se till att medlemmarna i FIF skall st̊a upp eller
sitta i jägarvila när de närvarar p̊a sektionens middag samt sektionsmöten. Detta skapar inga problem
under sektionsmöten och f̊ar gärna genomföras redan idag men vi ser större problem med detta under
sektionens middag. Detta är en stor finsittning med en redan komplicerad logistik. Att st̊a upp under en
s̊adan kan verka opassande och att sitta i jägarvila kräver att BalNgt anpassar lokalen efter detta och
bör inte vara en av deras utmaningar under kvällen.

Medlemmarna i FIF kan ju givetvis utföra dessa aktiviteter p̊a andra sektionstillställningar i den m̊an
det anses lämpligt men bör nog inte åläggas det d̊a det i fortsättningen kan komma bildas ett FIF som
inte är lika sugna p̊a brännande l̊ar.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att avsl̊a motionen i sin helhet.



Motion om Flytt av sektnördsinval Tobias ”Bruce” Wallström

Motion om
Flytt av sektnördsinval

Tobias ”Bruce” Wallström

Bakgrund

Jag minns en tid förr, när det var, tja, åtminstone annorlunda. En tid d̊a stackars Nollan som med nöd
och näppe klarade Janan med hjälp av Dragos och sektionens eminenta sektnörd. Det försvann under
pandemin men är nu tillbaka. Det som inte är kvar är emellertid Nollans möjlighet att söka sektionsnörd
som tack för Dragoslimesen samma år som denna inträffade d̊a invalet är lagt för tidigt p̊a året för att
till̊ata tentering i kursen, vilket är ett sorgligt utfall. Med detta i åtanke yrkar jag därmed p̊a följande.

Yrkande

att Flytta invalet av sektionsnörd till LP3 och ändra relevanta styrdokument för att reflektera detta.
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2023-05-03

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Motion om flytt av sektionsnördsinval

Bakgrund

D̊a vi nyligen flyttat invalet av sektionsnörden s̊a anser Styret att det vore bra med en längre prövoperiod
innan vi justerar invalet igen för att se effekterna av flytten. Dock om mötet anser att invalet bör flyttas
s̊a rekommenderar Styret att inte lägga invalet i LP3 d̊a mötet under denna läsperiod redan tenderar att
bli l̊anga.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att avsl̊a motionen i sin helhet.



Motion om Mer arbete till Dragos Lucas Kuszli

Motion om
Mer arbete till Dragos

Lucas Kuszli

Bakgrund

Jag gick till kemi idag och trodde jag s̊ag Dragos, när ögonen justerat sig ins̊ag jag att s̊a inte var fallet.
Det var helt enkelt en teknolog i bl̊a jacka. MEN detta gav mig insynen att om det hade varit Dragos
hade jag funderat, ”vad gör han här”, ”kul att han springer runtöch tur att han skyddar oss mot onda
tentor”. Jag tror ocks̊a att det hade ökat mystiken kring v̊art kära sektionshelgon i och med att posten
inte ses mer än p̊a nyval och mottagningen.

Yrkande

att Jag yrkar p̊a att dragos ska springa runt p̊a campus 5 slumpadedagar per mandat i 1 timme och
välsigna oss teknologer med sin närvaro.
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Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Motion om mer arbete till Dragos

Bakgrund

Styret gillar idén med att v̊art käre helgon skall synas mer för sektionens medlemmar och resten av
studenterna p̊a campus. Vi har dock i samr̊ad med motionären, som är en del av Styret, funnit det
lämpligt att ta bort den slumpade delen av åliggandet för att se till att det inte sker vid tillfällen som
hade vart opassande för Dragos.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att bifalla motionen med ändringen att stryka ordet ”slumpade” i den angivna att-satsen.



Motion om Trädg̊ardsmästare Alexandra Jernstedt

Motion om

Trädg̊ardsmästare

Alexandra Jernstedt

Bakgrund

Växter är vackra och renar luften, och vissa växter kan till och med användas i mat. De är fina p̊a arr
men ocks̊a i allmänhet. Problemet med att ha växter p̊a Fokus är att de skulle kunna vissna och dö
för att de inte blir omhändertagna. Det m̊aste allts̊a finnas n̊agon som har ansvar för att ta hand om
växterna (och jag är beredd att göra detta). Därför yrkar jag p̊a:

Yrkande

att en post ska införas för Trädg̊ardsmästare, som köper växter till Fokus och har ansvar för att ta hand
om dem.
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2023-05-03

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Motion om Trädg̊ardsmästare

Bakgrund

Styret tycker att ett grönare Focus l̊ater som en rolig idé och tycker att det vore bra om n̊agon tog hand om
växterna. Sektionen har ju en tidigare tradition av trädg̊ardsmästare, Växteriet, och ser gärna att detta
återupplivas. Dock s̊a behöver motionen specificeras lite mer för att bestämma exakt vilken typ av organ
Trädg̊ardsmästarna skall vara och när de skall väljas in. Styret föresl̊ar därför att Trädg̊ardsmästarna
borde vara en funktionär med 3 poster som väljs in i LP2.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att bifalla motionen med de tillagda att-satserna:

• Att lägga till punkt 7.17 trädg̊ardsmästare i reglementet.

• Att lägga till punkt 7.17.1 i reglementet som skall lyda: Trädg̊ardsmästarnas syfte är att
införskaffa och sköta om sektionens växter.

• Att lägga till punkt 7.17.2 i reglementet som skall lyda: Trädg̊ardsmästarna är till antalet 3.

• Att ändra punkt 2.1.3 i reglementet för att återspegla att trädg̊ardsmästarna skall väljas in.

• Att ändra punkt 7.1.1 i reglementet för att lägga till trädg̊ardsmästarna i förteckningen över
alla sektionens funktionärer.



Motion om svenska animaliska produkter Nils Backlund

Motion om
svenska animaliska produkter

Nils Backlund

Bakgrund

Enligt sektionens Miljö- och h̊allbarhetspolicy strävar man efter att sektionsmedlemmar ska ha ett s̊a
miljövänligt och h̊allbart deltagande som möjligt i sektionen, och ett sätt att åstadkomma detta är att
äta mer svenskt. Redan nu finns det en policy som säger att köttprodukter som serveras ska vara av
svenskt ursprung, men för i stort sätt alla animaliska produkter finns det svenska alternativ. Det är ofta
p̊a sektionen man ser till exempel ost fr̊an Cypern, eller grädde fr̊an Danmark, och det borde förändras!

N̊agra av fördelarna med att använda svenska animaliska produkter är att djur behandlas p̊a ett sjyst
sätt, det ger lägre utsläpp p̊a grund av bland annat kortare transporter, och i stort sätt inget antibiotika
används jämfört med andra länder som visas i figur 1.

Det finns dock animaliska produkter som har skyddad ursprungsbeteckning och därför inte produceras
i Sverige. De flesta s̊adana har inga bra svenska alternativ och bör därför vara undantagna. Det finns
dock vissa produkter som har bra svenska alternativ som till exempel halloumi och fetaost. Dessa har
ocks̊a speciellt hög antibiotika användning och bör därför inte f̊a serveras.

Det finns ocks̊a vissa ostar som till exempel Chevré som är sv̊ara att f̊a tag p̊a i Sverige och bör därför
vara undantagna och f̊a serveras.

1



Motion om svenska animaliska produkter Nils Backlund

Figur 1: Mängd antibiotica använt i olika länder

Yrkande

att i Miljö- och h̊allbarhetspolicy:n ändra policyn om att ”Köttprodukter som serveras ska va-
ra av svenskt ursprung och ha Svensk F̊agel- märkning om tillämpningsbart” till att
”Animaliska produkter som serveras ska vara av svenskt ursprung och ha Svensk F̊agel-
märkning om tillämpningsbart. Undantag fr̊an svenskt ursprung ges ocks̊a ges för ostar där svenskt
alternativ inte finns och för produkter med skyddad ursprungsbeteckning förutom halloumi och fe-
taost”.
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Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Motion om svenska animaliska produkter

Bakgrund

Styret tycker att denna motionen är ett bra steg i rätt riktning för sektionens miljö- och h̊allbarhetsarbete.
Den tar ocks̊a med undantag som gör det enklare att arbeta med för alla sektionens arrangörer utan att
kompromissa med sitt m̊al. Detta kan komma att leda till att vissa m̊altider blir dyrare för den gemene
sektionsmedlemmen men om mötet inte ser detta som ett hinder s̊a ser Styret gärna att motionen bifalls.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att bifalla motionen i sin helhet.



Motion om en alkoholfri sektion
Leo Andersson, Liam Antonsson, Einar Carlsson, Alexandra Jernstedt, Simon Nordlund, Viktor

Sundström

Motion om
en alkoholfri sektion

Leo Andersson, Liam Antonsson, Einar Carlsson, Alexandra Jernstedt,
Simon Nordlund, Viktor Sundström

Bakgrund

Under det föreg̊aende läs̊arets sektionsmöten togs en rad beslut för att minska sektionens koldioxidut-
släpp. Att avskaffa plastbestick och klimatkompensera sektionsbilen var kanske n̊agra av dem (eller s̊a
skedde det under förrförra) men likväl saknades ett beslut bland de otaliga sidorna av protokoll. Det
beslutet som skulle ha bland den största, om inte den största, effekten p̊a sektionens utsläpp, nämligen
beslutet om en alkoholfri sektion.

Fr̊an exempelvis sunt förnuft behöver vi mer än halvera v̊ar globala alkoholkonsumtion för att kunna
en närma oss n̊agot som liknar ett alkoholfritt samhälle och för västerländska länder innebär det en än
större sänkning. Tillsammans med Sveriges bryggeriers rapport kan vi reducera antalet svenska bryggerier
med ca 400 och helt sluta med utländsk sprit men samtidigt tillgodose hela v̊ar befolkning med deras
alkoholbehov [1]. För att p̊a riktigt göra skillnad och ta det absolut nödvändiga ansvaret för en h̊allbar
planet och v̊ar gemensamma framtid är en alkoholfri sektion ett m̊aste. Här talar siffrorna klarspr̊ak.
Vin och sprit släpper ut över tv̊a kg koldioxid per liter, om man ej tar hänsyn till utsläpp fr̊an försäljare
eller konsumenter utan enbart för odling, raffinering, förpackning och transport [2]. Med tanke p̊a alla
veckovisa duppar, gasker och alla andra s̊adana grejer p̊a sektionen är d̊a besparingspotentialen enorm.

Med dessa siffror och tankar i ryggen ser jag inte heller n̊agot nyktert argument mot att fortsätta med
sprit p̊a sektionen [i syfte att inmundigas]. Argumenten som kvarst̊ar för ett fortsatt alkoholdrickande är
enbart av subjektiv natur, d̊alig smak, tycke och preferens. Men oavsett vad vi som enskilda individer
känner, minska alkoholkonsumtionen!, och det innebär att varje enskild människa m̊aste förändra sitt
levnadssätt. Det g̊ar inte att klunka i sig sprit varje dag, det är verkligen inte h̊allbart i längden och att
inte servera sprit gratis, kraftigt subventionerat eller alls, är ett steg för att uppn̊a det. Jag säger dock inte
att varje enskild människa här m̊aste bli nykterist. Utan jag säger enbart att vi som ingenjörsstudenter,
beväpnade med logik, rationalitet och vetenskap, tar det kollektiva ansvar som forskningen säger att vi
m̊aste göra och tillsammans begränsar v̊ar alkoholkonsumtion för en bättre framtid.

Yrkande

att inga kommitéer, föreningar, organ, funktionärer eller liknande grupperingar som st̊ar under F-
sektionen skall inhandla, hembränna eller servera alkohol i n̊agon form (i förtäringssyfte. I synnerhet

1



Motion om en alkoholfri sektion
Leo Andersson, Liam Antonsson, Einar Carlsson, Alexandra Jernstedt, Simon Nordlund, Viktor

Sundström

skall NOLLan ej bjudas alkoholhaltigare dryck än NOLLöl.).

[1] Geelmuyden Kiese. Bryggerirapporten 2020. url: https://sverigesbryggerier.se/wp-content/
uploads/2022/11/Bryggerirapport-2020.pdf. (Citerad: 8.04.2023).

[2] Jens Wingren. S̊a ser alkoholens koldioxidavtryck ut. url: https://accentmagasin.se/politik/
sa-ser-alkoholens-koldioxidavtryck-ut/. (Citerad: 29.03.2023).
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2023-05-03

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Motion om en alkoholfri sektion

Bakgrund

Styret är glada över att vi har s̊a klimatintresserade medlemmar p̊a sektionen och vill verkligen poängtera
hur viktigt deras engagemang är för sektionens utveckling. Dock s̊a kan vi inte säga att vi har f̊att intrycket
av sektionen att en alkoholfri sektion är det som de vill ha. Vi uppmanar dock givetvis motionärerna att
bidra till miljön p̊a alla sätt de kan och vill. Om de inte önskas serveras alkohol p̊a n̊agra av sektionens
arrangemang för miljöns skull s̊a g̊ar det självklart att lösa.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att avsl̊a motionen i sin helhet.
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